

EU Declaration of Conformity

1. Product Identification

Product: Wireless Presenter
Product Name: DICOTA Wireless Virtual Presenter
Model / Type: D32058
SKU: D32058
EAN / GTIN: 7640239421356

The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation.

2. Manufacturer:

DICOTA SCHWEIZ AG
Address: Churerstrasse 20
8808 Pfäffikon SZ
Switzerland

3. Statement of Responsibility

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer. The manufacturer declares that the product identified above complies with the applicable requirements of the European Union legislation listed below.

4. Applicable European Union Legislation

Radio Equipment Directive (RED)

Directive 2014/53/EU

Directive on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment.

Applicable requirements:

- Article 3(1)(a): Protection of health and safety of persons and domestic animals, and protection of property, including the objectives set out in Directive 2014/35/EU, but with no voltage limit applying.
- Article 3(1)(b): Adequate level of electromagnetic compatibility
- Article 3(2): Effective and efficient use of radio spectrum
- Article 3(3): Not applicable.

RoHS Directive

Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (RoHS), as amended by Commission Delegated Directive (EU) 2015/863.

5. Harmonised Standards and Technical Specifications Applied

The conformity assessment has been performed using the following standards:

Health & Safety - RED Article 3(1)(a)

EN IEC 62368-1:2020+A11:2020

Audio/video, information and communication technology equipment – Safety requirements

EN 62479:2010

Assessment of the compliance of low power electronic and electrical equipment with the basic restrictions related to human exposure to electromagnetic fields (10 MHz to 300 GHz)

EN 50663:2017

Generic standard for assessment of low power electronic and electrical and electronic equipment related to human exposure restrictions for electromagnetic fields (10 MHz – 300 GHz)

EMC – RED Article 3(1)(b)

EN 301 489-1 V2.2.3

Electromagnetic Compatibility (EMC) standard for radio equipment and services – Common technical requirements

EN 301 489-17 V3.2.4

Specific conditions for Broadband Data Transmission Systems

Radio spectrum – RED Article 3(2)

EN 300 328 V2.2.2

Wideband transmission systems; Data transmission equipment operating in the 2.4 GHz band; Harmonised Standard covering the essential requirements of Article 3.2 of Directive 2014/53/EU.

RoHS – Directive 2011/65/EU

EN IEC 63000:2018

6. Additional Information

The radio equipment is intended to be used together with its supplied wireless USB receiver and the associated software required for the software-based virtual pointer function. The product has been

designed and manufactured in accordance with the applicable requirements of the European Union harmonisation legislation stated in this declaration. The manufacturer maintains the technical documentation required to demonstrate conformity with the applicable requirements.

7. CE Marking

The CE marking has been affixed in accordance with the applicable requirements of Directive 2014/53/EU and Directive 2011/65/EU.

8. Signed for and on behalf of:

DICOTA SCHWEIZ AG

This EU Declaration of Conformity shall be reviewed and updated as necessary to reflect changes to the product, applicable Union legislation and/or the harmonised standards or other technical specifications applied for the conformity assessment.

Place of issue: Pfäffikon SZ, Switzerland
Date of signing: 29.11.2024
Name: Rudolf Nauer
Position: CEO
Signature:



DICOTA

DICOTA SCHWEIZ AG
Churerstrasse 20
8808 Pfäffikon SZ
Tel.: 055 416 50 30
Fax: 055 416 50 39
www.dicota.com



Declaration No.: DICOTA-DOC-D32058
Revision: 01
Issue Date: 29.11.2024

EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

1. Produktidentifikation

Produkt: Wireless Presenter
Produktname: DICOTA Wireless Virtual Presenter
Modell / Typ: D32058
SKU: D32058
EAN / GTIN: 7640239421356

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung entspricht den einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union.

2. Hersteller:

DICOTA SCHWEIZ AG
Adresse: Churerstrasse 20
8808 Pfäffikon SZ
Schweiz

3. Erklärung zur Verantwortung

Diese Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung des Herstellers ausgestellt.

Der Hersteller erklärt, dass das oben bezeichnete Produkt den geltenden Anforderungen der nachstehend aufgeführten Rechtsvorschriften der Europäischen Union entspricht.

4. Anwendbare Rechtsvorschriften der Europäischen Union

Funkanlagenrichtlinie (RED)

Richtlinie 2014/53/EU

Richtlinie zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen auf dem Markt.

Anwendbare Anforderungen:

- Artikel 3(1)(a): Schutz der Gesundheit und Sicherheit von Personen und Haus- bzw. Nutztieren sowie Schutz von Sachwerten, einschließlich der in der Richtlinie 2014/35/EU genannten Ziele, wobei keine Spannungsgrenze gilt.
- Artikel 3 (1)(b): Angemessenes Niveau der elektromagnetischen Verträglichkeit.
- Artikel 3(2): Effektive und effiziente Nutzung des Funkspektrums.
- Artikel 3(3): Nicht anwendbar.

RoHS-Richtlinie

Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten (RoHS), geändert durch die Delegierte Richtlinie (EU) 2015/863 der Kommission.

5. Angewandte harmonisierte Normen und technische Spezifikationen

Die Konformitätsbewertung wurde unter Anwendung der folgenden Normen durchgeführt:

Gesundheit und Sicherheit – RED Artikel 3(1)(a)

EN IEC 62368-1:2020+A11:2020

Audio-/Video-, Informations- und Kommunikationstechnik – Sicherheitsanforderungen

EN 62479:2010

Bewertung der Übereinstimmung von leistungsschwachen elektronischen und elektrischen Geräten mit den Basisgrenzwerten für die Exposition von Personen gegenüber elektromagnetischen Feldern (10 MHz bis 300 GHz)

EN 50663:2017

Fachgrundnorm für die Bewertung der Übereinstimmung von leistungsschwachen elektronischen und elektrischen Geräten mit den Anforderungen hinsichtlich der Exposition von Personen gegenüber elektromagnetischen Feldern (10 MHz – 300 GHz)

EMV – RED Artikel 3(1)(b)

EN 301 489-1 V2.2.3

Elektromagnetische Verträglichkeit (EMV); Standard für Funkanlagen und -dienste; Gemeinsame technische Anforderungen

EN 301 489-17 V3.2.4

Elektromagnetische Verträglichkeit (EMV); Standard für Funkanlagen und -dienste; Teil 17: Spezifische Bedingungen für Breitband-Datenübertragungssysteme

Funkspektrum – RED Artikel 3(2)

EN 300 328 V2.2.2

Breitband-Übertragungssysteme; Datenübertragungseinrichtungen im 2,4-GHz-Band; Harmonisierte Norm zur Abdeckung der grundlegenden Anforderungen nach Artikel 3 Absatz 2 der Richtlinie 2014/53/EU.

RoHS – Richtlinie 2011/65/EU

EN IEC 63000:2018

6. Zusätzliche Informationen

Die Funkanlage ist für die Verwendung zusammen mit dem mitgelieferten drahtlosen USB-Empfänger und der zugehörigen Software vorgesehen, die für die softwarebasierte virtuelle Pointer-Funktion erforderlich ist.

Das Produkt wurde gemäß den in dieser Erklärung genannten geltenden Anforderungen der Harmonisierungsrechtsvorschriften der Europäischen Union entwickelt und hergestellt.

Der Hersteller hält die erforderlichen technischen Unterlagen zum Nachweis der Konformität mit den geltenden Anforderungen vor.

7. CE-Kennzeichnung

Die CE-Kennzeichnung wurde gemäß den geltenden Anforderungen der Richtlinie 2014/53/EU und der Richtlinie 2011/65/EU angebracht.

8. Unterzeichnet für und im Namen von:

DICOTA SCHWEIZ AG

Diese EU-Konformitätserklärung wird überprüft und bei Bedarf aktualisiert, um Änderungen am Produkt, an den geltenden Rechtsvorschriften der Union und/oder an den für die Konformitätsbewertung angewandten harmonisierten Normen oder sonstigen technischen Spezifikationen Rechnung zu tragen.

Ausstellungsort: Pfäffikon SZ, Schweiz
Datum der Unterzeichnung: 29.11.2024
Name: Rudolf Nauer
Position: CEO
Unterschrift:



DICOTA

DICOTA SCHWEIZ AG
Churerstrasse 20
8808 Pfäffikon SZ
Tel.: 055 416 50 30
Fax: 055 416 50 39
www.dicota.com



Erklärungs-Nr.: DICOTA-DOC-D32058
Revision: 01
Ausgabedatum: 29.11.2024